
PROTOKÓŁ Nr XII/11
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

27 września     2011 roku
o godz. 9.00    w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, 
• radny powiatowy:   Wiesław Ceglarek,
• sołtysi wsi,
• przedstawiciele Zarządów Osiedla Nr 1 i Nr 2 w Bojanowie,(nieobecny Ryszard Pietras),
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,
oraz 
• prezesi i trenerzy  miejscowych klubów sportowych :

- MUKS Szok Bojanowo,
- LZS ROLGOS Sowiny,
- LZS SALUS Golinka,
- Bojanowski Klub Karate,
- TS  RUCH Bojanowo.

• wybitni młodzi sportowcy z gminy Bojanowo:
- Marietta Rabura
- Mateusz Chmieliński
- Michał Wróblewski.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia sesji dokonał  przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński, po czym  stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady w sesji 
uczestniczy 11  radnych (nieobecni radni: Ewa Szczepaniak, Halina Lis, Krzysztof Skupin  
oraz spóźniony Dariusz Sikora – 10.15)  co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować 
i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodniczący obrad zapytał czy do przedstawionego przy zawiadomieniach porządku 
obrad są wnioski. Wniosków nie było, w związku z powyższym porządek XII sesji Rady 
Miejskiej w Bojanowie przedstawia się następująco:

Porządek sesji:
1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad XII  sesji Rady Miejskiej.
3.Przyjęcie protokołu Nr XI/11 z sesji, która odbyła się w dniu 29 sierpnia 2011 roku.
4.Zapytania radnych.
5.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
    międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
    zarządzeniach.
7. Funkcjonowanie placówek oświatowych w Gminie Bojanowo.
8. Informacja o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo.
9.Informacja Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie o realizacji programu „Mogę – 
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    Potrafię – Teraz”.
10. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) wyboru ławników na kadencję w latach 2012 – 2016,
2) ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Bojanowie,
3) zmiany Uchwały XXXIX/217/02 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 lutego  

2002 roku w sprawie ustalenia zasad przysługujących diet dla 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 
Bojanowo,

4) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Bojanowa,
5) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej udziału wynoszącego ½ 

części w prawie własności nieruchomości zabudowanej położonej w Giżynie  
oznaczonej numerem ewidencyjnym 72/2 o powierzchni 0,0300 ha,

6)   zmian budżetu na 2011 rok.

11. Odpowiedzi na zapytania radnych.
12. Wolne głosy i wnioski.
13. Zakończenie.

Za powyższym porządkiem głosowali wszyscy obecni na sesji radni 11 „za”.

Do pkt. 3.Przyjęcie protokołu Nr XI/11 z sesji, która odbyła się w dniu 29 sierpnia 2011 
roku.

W związku z tym, iż do protokołu Nr XI/11 z sesji, która odbyła się w dniu 29 sierpnia 
2011 roku nie wpłynęły uwagi pisemne i ustne, przewodniczący obradom zaproponował aby 
protokołu  nie  odczytywać.  Za przyjęciem protokołu  bez odczytywania  głosowali  wszyscy 
obecni na sesji radni 11 „za” (nieobecni radni: Dariusz Sikora, Halina Lis, Krzysztof Skupin  
oraz Ewa Szczepaniak). Protokół Nr XI/11 z sesji, która odbyła się w dniu 29 sierpnia 2011 
roku przyjęto bez odczytywania.

Do pkt. 4.Zapytania radnych.

Jako pierwszy głos zabrał przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Jan Kubis. 
Poniższe pytania zostały skierowane do przewodniczącego Rady pana Macieja 
Jagodzińskiego.

Cyt. 
1.”o ile spadło bezrobocie w naszej gminie ?”.
2.”gdzie powstały nowe miejsca pracy?”
3.„ o ile wzrosły płace w sektorze prywatnym na terenie naszej gminy?”
4.” O ile wzrósł dochód w gminie porównując rok 2010 do 2011?”.

Pytania radnego Jana Kubisa do Burmistrza Bojanowa:

1. „ kiedy będzie robiony łącznik na ulicy Moniuszki?”,
2. „ kiedy będzie pobudowana ścieżka w Tarchalinie do końca wioski?”,
3.  „kiedy będzie budowana oczyszczalnia w Karolewie?”,
4. „czy powstanie plac zabaw w Karolewie?”,

Radny Władysław Szalkowski zapytał :
cyt. „ czy będzie ścieżka rowerowa z Tarchalina do Gościejewic?”,
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Radny Marcin Mróz zapytał cyt. „ czy pobocza na terenie gminy będą wykaszane czy 
czekamy na zaspy ?”,

Radny Maciej Kazior zapytał o chodnik w Trzeboszu..

Do pkt. 5 Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  pan Maciej Jagodziński zapoznał uczestników sesji z reprezentacją 
Rady w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 
do protokołu.

Do pkt. 6 . Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym 
i o wydanych zarządzeniach.

Burmistrz Bojanowa Józef Zuter zapoznał zebranych z Zarządzeniami jakie zostały 
podjęte od ostatniej sesji Rady Miejskiej 

Zarządzenie NR 66/11 Burmistrza Bojanowa z  dnia 31 sierpnia 2011 roku w sprawie  
przekazania w nieodpłatne użytkowanie środka trwałego na rzecz Zakładu Wodociągów i  
Kanalizacji w Bojanowie,

Zarządzenie Nr 67/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 7 września 2011 roku w sprawie  
powołania Zespołu Interdyscyplinarnego w Bojanowie,

Zarządzenie Nr 68/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 16 września 2011 roku w sprawie  
powołania obwodowych komisji wyborczych,

Zarządzenie Nr 69/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 23 września 2011 roku w sprawie  
opracowania materiałów planistycznych do projektu budżetu na 2012 rok oraz Wieloletniej  
Prognozy Finansowej.

Do wydanych zarządzeń pytań nie było, w związku z powyższym Burmistrz przedstawił 
reprezentację Gminy Bojanowo na zewnątrz w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja 
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

W związku z tym, iż jednym z tematów XII sesji jest ocena działalności sportowej na terenie 
naszej gminy, w sesji, na zaproszenie Przewodniczącego Rady pana Macieja Jagodzińskiego i 
Burmistrza Bojanowa pana Józefa Zutera uczestniczyli zawodnicy MUKS SZOK Bojanowo, 
medaliści i olimpijczycy: Marietta Rabura, Mateusz Chmieliński i Michał Wróblewski.
Ich trener pan Maciej Ratajczak zapoznał uczestników obrad z sukcesami młodych 
sportowców, a także z ich planami na przyszłość; ci młodzi ludzie są niewątpliwie chlubą 
naszej gminy. Osiągają sukcesy nie tylko w sporcie, ale również ich wyniki w nauce są 
wzorcowe.  W podziękowaniu za  sukcesy, które są wynikiem ciężkiej pracy i poświęcenia 
Burmistrz Bojanowa wraz z przewodniczącym Rady wręczyli młodym sportowcom drobne 
upominki i nagrodę finansową oraz  pozowali do okolicznościowych zdjęć.
Po tym miłym akcencie przewodniczący obrad ogłosił 15 minutową przerwę  w obradach do 
godz. 10.00.
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Do pkt. 7. Funkcjonowanie placówek oświatowych w Gminie Bojanowo.

W związku z tym, iż dyrektorzy placówek oświatowych  gminy Bojanowo 
uczestniczyli w posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych Rady w dniu 20 września br. 
przewodniczący obradom zaproponował, aby po raz drugi nie omawiać sprawozdań, 
a obecnym na sesji Paniom i Panom dyrektorom zadawać pytania. 
Jako pierwsza wystąpiła dyrektor przedszkola w Bojanowie pani Aleksandra Helińska. Pytań 
pani dyrektor nie zadano, sprawozdanie z działalności przedszkola stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. Pracę przedszkola oceniono pozytywnie.
Dyrektor przedszkola w Trzeboszu pani Krystynie Przewłockiej również pytań nie zadano, 
działalność oceniono pozytywnie, a pisemne sprawozdanie przedszkola stanowi załącznik nr 
5 do protokołu.
Sprawozdanie przygotowane przez dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda 
Bojanowskiego panią Teresę Polc oceniono pozytywnie – pisemna informacja stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu.
Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach pani Bogumiła Woźniak 
w nawiązaniu do podziękowań jakie wyraziła na posiedzeniu komisji, chciała naprawić swój 
błąd, gdyż pominęła jedną osobę, która szczególnie zaangażowała się w pomoc szkole 
w Gościejewicach. Swoją fachową wiedzą i doświadczeniem pan Tadeusz Dubicki kierownik 
Referatu Budownictwa, niejednokrotnie służył w kwestiach dotyczących spraw 
inwestycyjnych szkoły, dlatego pani dyrektor serdecznie dziękuję za wsparcie.
Sprawozdanie z działalności Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Pracę szkoły oceniono pozytywnie.
Dyrektorowi  Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej panu Pawłowi 
Dudziakowi  nie zadano pytań, pracę szkoły oceniono pozytywnie, sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu.
Jako ostatni ocenie poddany został dyrektor Gimnazjum im. gen. Dezyderego Chłapowskiego 
w Bojanowie pan Ireneusz Młynek. Pytań dyrektorowi nie zadano, sprawozdanie pisemne 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Pracę szkoły oceniono pozytwnie.

Przewodniczący obrad pan Jagodziński podkreślił wielkie zaangażowanie w pracę i dbałość o 
prowadzoną jednostkę przez wszystkich dyrektorów placówek. Dziękując im za to, życzył 
aby finanse szkół były co roku większe, co wpłynie pozytywnie nie tylko na komfort pracy 
ale również na efekty nauczania.

Do pkt. 8. Informacja o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo.

Drugim tematem sesji była informacja o działalności sportowej naszej gminy, 
w związku z powyższym w obradach uczestniczyli przedstawiciele i prezesi miejscowych 
klubów sportowych. 
Jako pierwszy głos zabrał pan Maciej Ratajczak trener MUKS SZOK w Bojanowie.
Podziękował panom Burmistrzowi, Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Bojanowie oraz 
Wysokiej Radzie za uhonorowanie młodych sportowców, którzy wynikami w sporcie 
przysporzyli wiele chluby i radości naszemu miastu.
Pan Ratajczak pochwalił się osiągnięciami  swoich podopiecznych, zapoznał uczestników 
sesji z działalnością prowadzonego przez siebie klubu, prosząc jednocześnie Wysoką Radę 
o wsparcie.
Pisemne sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu.
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Drugą osobą, która zabrała głos w dyskusji był Prezes RUCHU Bojanowo pan 
Tadeusz Szarzyński, który przedstawił  informacje  zawarte  w sprawozdaniu pisemnym – 
załącznik nr  11 do protokołu – zawnioskował również o zakup 2 bramek z atestem.
Zainstalowane na boisku bramki atestu nie posiadają, korzysta z nich wiele dzieci i 
młodzieży, w związku z tym nie należy  oszczędzać na bezpieczeństwie korzystających 
z boiska osób.
Radny powiatowy pan Wiesław Ceglarek poinformował, iż zapoznał się z cenami 
atestowanych bramek; koszt jednej to około 5.000,- zł. W związku z powyższym 
przedstawiciele RUCHU zwracają się z prośbą o sfinansowanie powyższego zakupu.
Więcej pytań do prezesa Szarzyńskiego nie było.

Prezes LZS SALUS Golinka pan Damian Maślanka przedstawił zebranym 
sprawozdanie  z działalności klubu, któremu prezesuje. 
Przewodniczący Rady zapytał cyt. „czy odbyły się rozmowy z nowym Zarządem Firmy 
Salus?
Pan Maślanka wyjaśnił, iż do końca września mają spłynąć środki na statutową działalność 
klubu.
Pytań nie było. Sprawozdanie pisemne stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

W związku z nieobecnością na sesji pana Andrzeja Jankowiaka prezesa LZS 
ROLGOS Sowiny, w Jego imieniu głos zabrał radny, sołtys Gościejewic pan Władysław 
Szalkowski. Zapytał cyt. „co z przekazaniem boiska w Sowinach przez Gminę”.
Burmistrz wyjaśnił, iż sprawa jest zamknięta. Użytkowanie boiska powinno odbywać się na 
zasadzie użyczenia. Pytań nie było.  Sprawozdanie LZS ROLGOS Sowiny stanowi załącznik 
nr 13 do protokołu.

Prezes Bojanowskiego Klubu Karate pan Paweł Dudziak poinformował Państwa 
radnych oraz wszystkich uczestników sesji, iż Klubowi  wypowiedziano  użytkowanie  sali 
przy Zespole Szkół Rolniczych w Bojanowie. W związku z kontrolą finansową 
przeprowadzoną przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Poznaniu zakwestionowano 
nieodpłatne wynajmowanie sal przez instytucje, którymi zarządza Starostwo Powiatowe 
w Rawiczu.
Przedstawiciel Rady Powiatu Rawickiego, radny powiatowy pan Wiesław Ceglarek wyjaśnił, 
iż opłatą będzie symboliczna złotówka. W związku z powyższym, po porozumieniu 
z dyrektorem Zespołu Szkół Rolniczych w Bojanowie, klub może powrócić do treningów na 
przedmiotowej sali. Sprawozdanie z działalności Bojanowskiego Klubu Karate stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu.

Do pkt. 9.Informacja Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie o realizacji programu 
„Mogę –  Potrafię – Teraz”.

Szczegółowa informacja z realizacja z programu „Mogę –Potrafię – Teraz” została 
przedstawiona na posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych Rady w dniu 20 września br. 
Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu.
Przewodniczący obradom ogłosił 15 minutową przerwę do godz. 10.40.
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Do pkt. 10.Podjęcie uchwał w sprawie:
1.wyboru ławników na kadencję w latach 2012 – 2016,

Przewodniczący Zespołu Opiniującego radny Dariusz Sikora – powołany Uchwałą 
 Nr X/64/11 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 czerwca 2011 roku w sprawie powołania 
zespołu do wyboru ławników odczytał treść Protokołu z posiedzenia zespołu opiniującego 
kandydatów Sądu Rejonowego w Rawiczu odbytego w dniu 20 września 2011 roku – 
załącznik nr 16 do protokołu.
Przewodniczący Zespołu Dariusz Sikora odczytał treść Regulaminu wyboru ławników do 
Sądu Rejonowego w Rawiczu oraz przedstawił ich  charakterystykę kandydatów na 
ławników. Przewodniczący obrad Maciej Jagodziński zawnioskował o zgłoszenie 3 osób do 
pracy w Komisji Skrutacyjnej.
Zgłoszono radnych: Jana Kubisa, Zygmunta Maćkowiaka oraz Franciszka Wieremiejko. 
Wytypowane osoby wyraziły zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.
Ogłoszono 10 – minutową przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji i przygotowania kart 
do głosowania.
Po wznowieniu obrad członek Komisji Skrutacyjnej pan Jan Kubis rozdał wszystkim 
obecnym na sesji radnym, opieczętowane i sparafowane przez Komisję karty do głosowania. 
Na kartach, w porządku alfabetycznym figurowały nazwiska czterech kandydatów:

- Marii Chudobskiej
- Magdaleny Danuty Cichońskiej
- Henryka Stanisława Piotrowskiego
- Gabrieli Jadwigi Tyczyńskiej.

Po przeprowadzeniu tajnego głosowania przewodniczący Komisji Skrutacyjnej pan 
Franciszek Wieremiejko odczytał treść protokołu. Kandydaci otrzymali następującą liczbę 
głosów:

- Maria Chudobska 8
- Magdalena Danuta Cichońska  12
- Henryk Stanisław Piotrowski  5
- Gabriela Jadwiga Tyczyńska   11.

Protokół Komisji Skrutacyjnej -  załącznik nr 17 wraz z kartami do głosowania - załącznik 
nr 18 zostały dołączone do niniejszego protokołu.
Przewodniczący obradom odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyboru ławników na 
kadencję w latach 2012 – 2016. Za podjęciem powyższej uchwały głosowali wszyscy obecni 
na sesji radni 12 „za” (nieobecni radni: Halina Lis, Krzysztof Skupin i Ewa Szczepaniak).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 września 2011 roku w sprawie wyboru 
ławników na kadencję 2012 –2016 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Do pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie:
2)   ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Bojanowie,  

Projekt został omówiony i szczegółowo przedyskutowany na posiedzeniu Komisji 
Stałych. Nikt na sesji Rady nie zajął głosu w dyskusji.
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Przewodniczący obrad odczytał treść projektu uchwały wypracowaną na posiedzeniu w dniu 
20 września 2011 roku. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
27 września 2011 roku w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej w Bojanowie głosowało 
8 radnych przy 4 głosach przeciwnych (przeciwni podjęciu uchwały byli radni: Jarosław 
Bartkowiak, Jan Kubis, Zygmunt Maćkowiak i Marcin Mróz). Uchwała stanowi załącznik nr 
20 do protokołu (nieobecni radni podczas głosowania: Halina Lis, Ewa Szczepaniak i 
Krzysztof Skupin).

Do pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie:
3)  zmiany Uchwały XXXIX/217/02 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 lutego   

2002 roku w sprawie ustalenia zasad przysługujących diet dla przewodniczących organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Bojanowo,

Projekt uchwały był przedmiotem obrad posiedzenia Komisji Stałych Rady w dniu 
20 września br. Radny Stanisław Tomiczak zapytał czy zostaną wprowadzone zmiany 
dotyczące Osiedla Nr 1 w Bojanowie i Osiedla nr 2 w Bojanowie, gdyż na zebraniu 
wyborczym w dniu 20 września 2011 roku wybrano nowy Zarząd i nową Radę Osiedla 
Bojanowo.
Burmistrz Bojanowa wyjaśnił, iż na następnej sesji Rady zostanie poddany pod obrady 
projekt uchwały, który uwzględnia tylko „Osiedle Bojanowo”.
Po powyższych wyjaśnieniach, przewodniczący obrad Maciej Jagodziński odczytał treść 
projektu i poddał pod głosowanie.
Za podjęciem uchwały głosowało 8 radnym przy 4 głosach przeciwnych (przeciwni radni: 
Jarosław Bartkowiak, Jan Kubis, Zygmunt Maćkowiak, Marcin Mróz).
(Nieobecni podczas głosowania radni: Halina Lis, Ewa Szczepaniak, Krzysztof Skupin).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 września 2011 roku w sprawie zmiany 
Uchwała XXXIX/217/02 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 lutego 2002 roku w sprawie 
ustalenia zasad przysługujących diet dla przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Do pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie:
4)ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Bojanowa,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu w dniu 20 września br. Pytań nie było, po 
odczytaniu jego treści przystąpiono do głosowania.
Za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, przy 4 głosach przeciwnych (radni: Jarosław 
Bartkowiak, Jan Kubis, Zygmunt Maćkowiak oraz Marcin Mróz).
Nieobecni radni: Halina Lis, Ewa Szczepaniak i Krzysztof Skupin.
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 września 2011 roku w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Burmistrza Bojanowa stanowi załącznik nr 22  do niniejszego protokołu. 

Do pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie:
5)   wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej udziału wynoszącego ½   
części w prawie własności nieruchomości zabudowanej położonej w Giżynie  
oznaczonej numerem ewidencyjnym 72/2 o powierzchni 0,0300 ha,

Pytań do projektu uchwały nie było. Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały i 
przystąpiono do głosowania. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni 12 
„za”(nieobecni radni: Halina Lis, Ewa Szczepaniak oraz Krzysztof Skupin).
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 września 2011 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w formie przetargowej udziału wynoszącego ½ części w prawie własności 
nieruchomości zabudowanej położonej w Giżynie oznaczonej numerem ewidencyjnym 72/2 
o powierzchni 0,0300 ha stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Do pkt. 10. Podjęcie uchwał w sprawie:
6) zmian budżetu na 2011 rok,

 
Pytań do projektu uchwały nie było. Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały i 

przystąpiono do głosowania. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni 
12 „za”(nieobecni radni: Halina Lis, Ewa Szczepaniak oraz Krzysztof Skupin). Uchwała Rady 
Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 września 2011 roku w sprawie zmian  budżetu na 2011 rok 
stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.
                                       
Do pkt. 11 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński poinformował radnego Jana Kubisa, iż 
na następną sesję Rady przygotuje odpowiedzi na pytania jakie zostały skierowane pod jego 
adresem w punkcie „4” porządku obrad.

W kwestii wysokości wskaźnika dochodu na jednego mieszkańca gminy dane kształtowały 
się w niżej podanej wysokości:

Rok 2008 709,38 zł
Rok 2009 667,01 zł
Rok 2010 651, 30 zł.

Jak wyjaśniła pani Skarbnik są to dochody wykonane, a nie planowane do wszystkich dotacji 
i środków unijnych.

Burmistrz Bojanowa Józef Zuter udzielił odpowiedzi na pytania radnego Jana Kubisa.
W kwestii pobudowania ścieżki rowerowej w Tarchalinie, do końca wioski Burmistrz 
wyjaśnił, iż kontynuacja inwestycji będzie możliwa jeśli wystarczą na nią wolne środki w 
budżecie, a materiał otrzymamy od Starostwa Powiatowego w Rawiczu.

Na drugie pytanie radnego Kubisa Burmistrz odpowiedział, iż przydomowa 
oczyszczalnia ścieków w Karolewie zostanie wybudowana, firma jest na etapie 
kompletowania urządzeń.

W kwestii pobudowania placu zabaw w Karolewie Burmistrz wyjaśnił, iż plac w tej 
wiosce powstanie w 2012 roku.

Radnemu Władysławowi Szalkowskiemu Burmistrz Zuter wyjaśnił, iż ścieżka 
w Gościejewicach powstanie z chwilą ukończenia inwestycji związanych z pobudowaniem 
kanalizacji sanitarnych.

Radnemu Marcinowi Mróz Burmistrz wyjaśnił, iż pobocza na terenie naszej gminy 
zostały wykoszone. Nikt nie zgłosił w powyższym zakresie skargi.
Radny Mróz zawetował wypowiedź Burmistrza i stwierdził, iż droga z Bojanowa w stronę 
Pakówki jest zarośnięta, a pobocza nie były tam wykaszane.
Burmistrz Zuter zaproponował radnemu, iż w dniu 28 września br. do godz. 10.00 jest do 
Jego dyspozycji w celu dokonania lustracji gminnych poboczy.
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Radnemu Maciejowi Kaziorowi wyjaśnił, iż chodnik w Trzeboszu zostanie naprawiony.

Do pkt. 12 Wolne głosy i wnioski.

Jako pierwsza głos zabrała sołtys Trzebosza pani Maria Klupś, która zgłosiła naprawę 
chodnika na wiosce.
Burmistrz wyjaśnił pani sołtys, iż jest zorientowany w powyższej sprawie, będzie 
interweniował u kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu.

Głos zabrał radny powiatowy pan Wiesław Ceglarek, który poinformował zebranych 
o następujących sprawach:

1. w najbliższym czasie w Rawiczu , przy Gimnazjum na Sierakowie zostanie 
uruchomione kino 3D.

2. zgłosił się zainteresowany kupnem internatu na ulicy Sikorskiego w 
Bojanowie, ma tam powstać Dom Spokojnej Starości,

3. wynajem sali przy Zespole Szkół Rolniczych w Bojanowie na potrzeby 
Bojanowskiego Klubu Karate leży w gestii dyrektora szkoły.

Radny Wiesław Ceglarek zaproponował, aby raz w miesiącu w świetlicy na ulicy Lipowej 
odbywał się dyżur z udziałem radnego Rady Miejskiej w Bojanowie, radnego Rady Powiatu 
Rawickiego i członka Rady Osiedla Bojanowo. Ma to na celu wyjść naprzeciw społeczeństwu 
i ułatwić kontakt w załatwianiu spraw.
Radny powiatowy pan Ceglarek zapytał również o siłownię na stadionie.
Burmistrz wyjaśnił panu Ceglarkowi, iż w najbliższym czasie siłownia zostanie uruchomiona. 
Odpowiedzialne za sprzęt znajdujący się w obiekcie i grafik zapisów   będą 2 osoby. Siłownia 
otwarta będzie w godzinach od 16.00-20.00. Pierwszeństwo w korzystaniu będą mieli 
członkowie RUCHU Bojanowo i MUKS SZOK Bojanowo. Użytkowanie będzie nieodpłatne.

Obecny podczas obrad  przewodniczący Rady Osiedla Bojanowo Krzysztof Wodyński 
w ramach ciekawostki poinformował uczestników sesji, iż w najbliższą sobotę, 
w miejscowości Wydartowo II odbędzie się ekshumacja szczątków niemieckich żołnierzy 
poległych w styczniu 1945 roku, zabitych przez Armię Czerwoną.  Ekshumację przeprowadzi 
Fundacja „Pomost” z Poznania.
Pan Wodyński poinformował, iż w związku ze zbliżającym się Świętem Zmarłych zwrócił się 
do placówek oświatowych na terenie naszej gminy i do  Miejskiej Biblioteki Publicznej w 
Bojanowie o pomoc w zorganizowaniu wystawy upamiętniającej osoby z naszej gminy, które 
już od nas odeszły.
Pozostałe sprawy, którymi pan Wodyński chciał zainteresować Wysoką Radę i Burmistrza 
Bojanowa to ustawienie pojemników na plastiki i szkło koło dworca PKP oraz kwestia 
likwidacji miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych. Pan Wodyński uważa cyt. 
„ miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych jest za dużo i są one (zdaniem pana 
Wodyńskiego) niewykorzystane. Zapanowała swoista moda na niepełnosprawność, dlatego 
jestem za likwidacją tych miejsc i zostawienie jednego, dwóch takich placów”.
Niefortunną i niegrzeczną wypowiedź pana Wodyńskiego zripostował przewodniczący Rady 
pan Maciej Jagodziński cyt. „to nie moda na niepełnosprawność to potrzeba społeczna”.
Pan Wodyński nie zgodził się z przewodniczącym Jagodzińskim, dalej uważał, iż przez 
„modę na niepełnosprawność” mamy w mieście braki miejsc parkingowych.
Ponadto pan Wodyński chcąc wyjaśnić Swoją wypowiedź poinformował, iż nie jest wrogiem 
osób niepełnosprawnych, dlatego kolejny wniosek jaki chce zgłosić to obniżenie 
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krawężników na ulicy Żwirki i Wigury (co miałoby wpłynąć na likwidację  barier  
architektonicznych) oraz zabezpieczenie studzienki telekomunikacyjnej na ulicy Krótkiej.
Pan Wodyński zarzucił również, iż informacje ze sesji Rady zamieszczane w Informatorze 
Samorządowym są  zbyt skromne i nie wynika z nich jak kto z radnych głosował.
Burmistrz wyjaśnił panu Wodyńskiemu, iż protokoły z sesji są zamieszczane na stronie 
internetowej Gminy Bojanowo w Biuletynie Informacji Publicznej w linku dotyczącym Rady 
Miejskiej. Ponadto protokół dostępny jest do wglądu w Biurze Rady.

Sołtys Gołaszyna pan Stanisław Gasik poprosił przewodniczącego Rady aby odczytał 
wysokości stawek  diet sołeckich jakie Państwo radni uchwalili na sesji.
Przewodniczący obrad Maciej Jagodziński przeprosił za to niedopatrzenie i zapoznał 
uczestników sesji z powyższymi danymi.
Więcej pytań nie było.

Do pkt. 13 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku XII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie jej 
przewodniczący dziękując wszystkim za przybycie zamknął o godz. 11. 50 obrady.

Protokolant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora
Inspektor (-) Maciej Jagodziński 
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